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I mit svar af 20. januar 2020 vedrørende hvor mange kommuner der ikke har 

videreført klippekortsordningen til plejehjemsbeboerne, oplyste jeg på baggrund af 

tal fra KL, at 18 kommuner ikke havde videreført ordningen efter, at midlerne fra 

2019 har været udmøntet via bloktilskuddet. 

 

KL har i brev af 27. januar 2020 oplyst mit ministerium om, at Viborg Kommune, på 

gru d af e  registreri gsfejl fra KL’s side, fre går på listen over kommuner, der ikke 

har valgt at videreføre klipperkortsordningen til plejehjemsbeboerne. Viborg 

Kommune har valgt at videreføre klipperkortsordningen. Der er således 17 

kommuner, der ikke har valgt at videreføre klippekortsordningen til 

plejehjemsbeboerne efter, at midlerne er overgået til bloktilskuddet. 

 

På den baggrund skulle KL’s bidrag til mit svar af 20. januar 2020 på alm. del. spm. 85 

retteligt have fre stået so  beskrevet i KL’s Notat vedrørende klippekortsordningen 

til plejehjemsbeboerne, tilrettet 27. januar 2020.  
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